



PAKEJ RANGSANGAN EKONOMI 2020

PROGRAM PENGEKALAN PEKERJAAN - EMPLOYMENT RETENTION PROGRAM (ERP)

1



Apa itu Program Pengekalan Pekerjaan?

Program Pengekalan Pekerjaan (ERP) ialah bantuan kewangan segera (immediate financial assistance) sebanyak RM600 sebulan kepada pekerja yang diminta bercuti tanpa gaji kesan ekonomi akibat Covid-19.

2



Syarat kelayakan menerima ERP

- Semua pekerja sektor swasta termasuk pekerja sambilan yang telah berdaftar dan mencarum dengan SIP.
- Terhad kepada pekerja yang bergaji bulanan RM4,000 dan ke bawah sahaja.
- Majikan yang telah melaksanakan cuti tanpa gaji (minimum 30 hari) antara 1 bulan hingga 6 bulan (notis yang telah dikeluarkan bagi tempoh mulai 1 Mac 2020).

3



Tempoh bantuan

Antara **1 hingga 6 bulan** berdasarkan tempoh notis cuti tanpa gaji daripada majikan.

4



Cara memohon

Permohonan perlu dikemukakan oleh majikan bagi pihak pekerja mereka melalui **Borang Permohonan ERPC-19** bermula **20 Mac 2020**.

Borang permohonan yang lengkap boleh dihantar melalui e-mel:

erpc19@perkeso.gov.my

5



Kaedah Pembayaran

Bayaran ERP akan dikreditkan kepada akaun majikan dan majikan bertanggungjawab untuk mengkreditkan terus ke dalam akaun pekerja dalam tempoh 7 hari selepas menerima bayaran daripada PERKESO.

PENAMBAHBAIKKAN FAEDAH SISTEM INSURANS PEKERJAAN

PROGRAM LATIHAN KEMAHIRAN

Kadar yuran latihan kemahiran dan elaun latihan dinaikkan bagi Orang Berinsurans yang telah diberhentikan kerja melalui Faedah Sistem Insurans Pekerja mengikut syarat kelayakan yang telah ditetapkan seperti berikut:

1



Kos Latihan dinaikkan dari **RM4,000** ke **RM6,000**

2



Elaun Latihan dinaikkan dari **RM10** ke **RM30** sehari

SIP PLUS 600



Bantuan kewangan sementara sebanyak RM600 bagi tempoh maksima 3 bulan kepada Orang Berinsurans yang telah kehilangan pekerjaan dan berdaftar dengan Sistem Insurans Pekerja (SIP) **tetapi tidak memenuhi Syarat Kelayakan Caruman (CQC)** dengan PERKESO bermula **1 April 2020**.

Permohonan SIP Plus 600 boleh dibuat melalui:

<https://eis.perkeso.gov.my/>

Untuk maklumat lanjut

E-mel: perkeso@perkeso.gov.my



@eisperkeso